



1. Product Name

Wall Cushion

2. Product Code

11616 – Special Low Wall Cushion
11618 – Special High Wall Cushion
19694 – Wall Cushion 115 x 145 x 10cm
19695 – Wall Cushion 115 x 145 x 5cm
19696 – Wall Cushion 145 x 145 x 10cm
19697 – Wall Cushion 145 x 145 x 5cm etc.

3. Colour

Available in a wide choice of fabrics and colours

4. Brief Description

Available in phthalate-free and latex-free vinyl, with either flat or wavy 'Deluxe' tops. Alternatively, wall cushions can be made in Soft & Silky or in Themed Fabric. ROMPA® offers two standard heights – 115cm for small children and 145cm for older children and adults. These can be used together for particularly high walls.

5. Contents

- 1 x Wall Cushion

6. Snoezelen® Stimulations

- Sight

7. Best Use

Choose multiple wall cushions with floor cushions for a safe and comfortable environment.

8. Compatible ROMPA® Products

ROMPA® Floor Cushions

ROMPA® Wall Panels

9. Starting Up

- Fix mirror plates to the back of the cushions.
- Attach cushion to the wall using fixings through the mirror plates.

10. Detailed Description

Available in phthalate-free and latex-free vinyl, with either flat or wavy 'Deluxe' tops. Alternatively, wall cushions can be made in Soft & Silky or in Themed Fabric. ROMPA® offers two standard heights – 115cm for small children and 145cm for older children and adults. These can be used together for particularly high walls. Don't forget our installations service – cushioning can be made to measure and installed for you. Remember, our wall cushions are 10cm thick as standard for the ultimate in safety!

11. Safety

Always supervise the use of these products

- Keep cushioning clean.
- ROMPA® vinyl is phthalate-free but is not intended to be chewed, pulled on, pierced or misused.

12. Technical Specification

Made in the UK using fire retardant materials

13. Installation

1. If the floor is to be cushioned as well as your walls, take into account the height of the floor cushions and allow for this (e.g. allow 15cm for a 15cmH floor cushion). The floor cushion sits under the bottom of the wall cushion. Typically wall cushions are installed first to avoid trampling on and damaging the floor cushions.



Secure the bottom and top of the wall cushion to the wall using the mirror plates. You may wish to mark a faint line around the walls where the top of the cushions will be. We recommend that you place all the cushions around the room first to ensure that they all fit correctly.

2. Fix mirror brackets to the top of the cushion so that the hole is above the back board but below the top of the cushion, so that they are not visible from the front once on the wall. Repeat this step for the bottom of the cushion and anywhere else if necessary.



3. Place the cushion on the wall at the desired height ensuring that the cushion is level using a spirit level.



4. Mark the holes on the wall where the mirror brackets are located then remove the cushion.



5. Drill the holes using the correct tool e.g. (SDS for brick) to the desired depth ensuring no services are located in the walls beforehand.



6. Plug the wall using the correct fixings ready for attaching the cushions.



7. Attach the cushion to the wall with the correct screws ensuring not to scuff the cushion in the process. You may find it helpful to ask someone to help by pushing down on the top of the cushion.



8. If there are to be two wall cushions, one above the other, fit the lower cushion first so that the top cushion will be supported whilst the top one is fitted.
9. Wipe the cushions down using a slightly damp cloth. Do not use bleach/solvent/alcohol-based products or abrasive cleaning products. Repeat for the rest of the wall cushions.

14. Care and Maintenance

- Organise a regular cleaning schedule.
- Vinyl will crack, tear and rub off if subjected to sharp objects or continual rubbing by hard objects. Remove shoes, and avoid buckles, zips or sharp/hard/pointed objects coming into contact with the surface.
- Check seams regularly to ensure that these are not worn or split and the interior filling cannot be accessed.
- Wipe off accidental marks/liquids at the time they occur or are noticed.
- From time to time, if possible, lift floor cushion or move products to clean all surfaces and the floor underneath.
- Furniture and cushioning is intended to provide comfort and relaxation. Avoid eating and drinking whilst using these products.
- We do not recommend steam cleaning this product. Seams create tiny holes where it is possible for liquid to get through into the inner foam. Should a lot of steam/water be accidentally used, there is potential for the inner foam to get saturated and spoiled.
- Direct contact with bright sunlight may affect material over time.
- Do not saturate the material with lots of water.

PVC (Vinyl) Care

- Use a soft brush remove all loose dust/dirt
- Clean with a mild detergent (such as Lux soap flakes in luke-warm solution) applied to a sponge or damp cloth.
- This may be sanitised using a weak solution of Milton fluid.
- Do not use excessive amounts of water and always ensure the PVC is dry after cleaning.
- Do not use an abrasive cleaning pad.
- Do not use boiling/very hot water, washing up liquid / aggressive detergent or solvent based cleaner as this will cause the coating to discolour and go hard.
- Steam cleaning is not recommended.

15. Troubleshooting

Not applicable

Further copies of these instructions can be downloaded at www.rompa.com

We hope you find our instructions invaluable. If you have any suggestions for improving them further your comments will be greatly received – please contact us at producthelp@rompa.com



1. Produit

Matelas Mural

2. Code

11616 – Matelas Mural Spécial

11618 – Matelas Mural Spécial

19694 – Matelas Mural 115 x 145 x 10cm

19695 – Matelas Mural 115 x 145 x 5cm

19696 – Matelas Mural 145 x 145 x 10cm

19697 – Matelas Mural 145 x 145 x 5cm etc.

3. Couleur

Selon votre choix – ce produit est disponible dans une grande gamme de tissus et de couleurs.

4. Brève Description

2 hauteurs possibles : 115 cm pour les petits enfants et 145 cm pour les plus grands ou les adultes. Pour une structure géante : superposer les deux hauteurs ce qui donne une protection de 2,60 m de haut. Très simples à installer soi-même. Matériel de montage inclus. Merci de préciser le choix de la couleur

5. Contenu

- 1 x Matelas Mural
- Plaques d'installation (fourni dans un sac en plastique qui est attaché à un des matelas)

6. Stimulations Snoezelen®

- Vue

7. Usage

Servez-vous de plusieurs matelas de sol et de mur à la fois pour faire un environnement sûr et confortable.

8. Produits Compatibles de ROMPA®

Matelas de Sol de ROMPA®
Panneaux Muraux ROMPA®

9. Fonctionnement

- Attachez les plaques à l'arrière des matelas.
- Attachez les matelas au mur en introduisant des vis à travers le trou des plaques.

10. Description

2 hauteurs possibles : 115 cm pour les petits enfants et 145 cm pour les plus grands ou les adultes. Pour une structure géante : superposer les deux hauteurs ce qui donne une protection de 2,60 m de haut. Très simples à installer soi-même. Matériel de montage inclus. Merci de préciser le choix de la couleur. Nos matelas sont 10cm d'épaisseur.

11. Sûreté

Il faut toujours surveiller l'usage de ces produits

- Gardez propres tous matelas.
- Le vinyle de ROMPA® est sans plastifiants mais il n'est pas conçu pour être mordu, percé ou mal utilisé.

12. Caractéristiques Techniques

Fabriqué en Grande-Bretagne des matériaux ignifuges

13. Installation

1. Si vous installez les matelas de sol à la fois, tenez compte de la hauteur de ces matelas de sol ex. si le matelas de sol a une hauteur de 15cm, le dessous du matelas de mur s'attache au mur à 15cm du sol. Le matelas de sol se met au-dessous du matelas mural. Typiquement, on installe les matelas muraux d'abord pour ne pas marcher sur et endommager les matelas de sol.



Fixez le dessous et le dessus du matelas mural au mur en vous servant des plaques. Si vous voulez, marquez le mur avec un crayon pour indiquer la position du dessus des matelas. Avant de fixer les matelas, nous vous conseillons d'aligner tous les matelas autour de la salle d'assurer leur bon positionnement.

2. Attachez les plaques au-dessus du matelas pour que le trou soit au-dessus la planche d'arrière mais au-dessous le dessus du matelas. De cette façon, on ne verra pas les plaques du devant. Répétez cette étape pour le dessous du matelas.



3. Mettez le matelas au mur à la hauteur voulue, s'assurant le bon niveau avec un niveau à bulle.



4. Marquez le mur avec un crayon pour indiquer les trous des plaques et puis enlevez le matelas.



5. Percez les trous en vous servant d'un outil convenable. Percez à la profondeur nécessaire, après avoir vérifié qu'il n'y a pas de tuyaux ou de câbles derrière le mur.



6. Mettez les prises brutes dans les trous en préparation pour attacher les matelas.



7. Attachez le matelas au mur avec les vis convenables, prenant soin de ne pas frotter contre le matelas. Demandez à quelqu'un d'autre d'appuyer sur le dessus du matelas pour le tenir à l'écart.



8. Si vous installez deux matelas muraux, l'un au-dessus de l'autre, attachez le matelas plus bas d'abord. De cette façon, le matelas plus bas supportera le poids du matelas plus haut pendant l'installation.
9. Essayez le matelas avec un chiffon légèrement humecté. Ne pas se servir des produits de nettoyage de l'eau de Javel/des solvants/de l'alcool. Ne pas se servir des détachants abrasifs. Répétez pour les autres matelas.

14. Soin et Entretien

- Pour l'usage à l'intérieur seulement.
- Il faut toujours surveiller l'usage de ces produits.
- Organisez un programme de nettoyage.
- Evitez les chaussures, les boucles et les objets pointus et tranchants. Prenez soin si vos vêtements contiennent les fermetures éclair. Quittez les chaussures. Ne pas frotter les objets contre le tissu, surtout le vinyle. Sinon le tissu fêlera, se déchira et la surface s'usera.
- Vérifiez le bon état des points de suture pour qu'on ne puisse pas accéder au mousse à l'intérieur du matelas.
- Essuyez des taches en vous servant d'un chiffon humecté dès qu'on les voit.
- De temps en temps, levez les matelas de sol et le meuble pour nettoyer toutes surfaces aussi que le sol au-dessous.
- Nos articles de meuble et nos matelas sont conçus pour le confort et la détente. Ne pas manger ou boire pendant l'usage de ces produits.
- Ne pas nettoyer à vapeur.
- Ne pas mettre ce produit près les sources de chaleur ou du feu (ex. les radiateurs, les flammes, le chauffage sous-sol, les tuyaux de chauffage etc.).
- Ne pas mettre ou entreposez ce matelas dans la lumière directe du soleil.
- Ne pas se servir de beaucoup de l'eau.
- Certains de nos produits contiennent les fermetures éclair pour les raisons de fabrication seulement. Ne pas essayer de les ouvrir ou d'accéder à l'intérieur de ce produit.

Vinyle

- Servez-vous d'une brosse douce pour enlever la poussière ou la saleté.
- Nettoyez avec un produit de nettoyage doux et de l'eau tiède avec un torchon/une éponge.
- On pourrait se servir du fluide pour stériliser les bouteilles de bébés.
- Ne pas se servir de beaucoup de l'eau, et vérifiez que le vinyle soit complètement sec après.
- Ne pas utiliser un torchon/une éponge abrasive.
- Ne pas utiliser de l'eau bouillante ou très chaude. Ne pas se servir des produits pour faire la vaisselle ou les détachants forts ou les solvants.
- Ne pas se servir des produits de nettoyage qui contiennent de l'eau de Javel.
- Ne pas nettoyer à vapeur.

15. En cas de problèmes

N'applique pas